
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

konaného dňa  16. máj 2018 

 

 

Prítomní:  Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci:  p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas,  Ing. Martin Lenárt, p. 

Lýdia Rúfusová, Ing.  Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel 

Ospravedlnení: p. Renáta Karnová 

 

Ďalší prítomní:  p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

 p. Miriam Pallová – odborný referent 

 

Rokovanie otvorila Mgr. Gazdičová, starostka a privítala všetkých prítomných. 

Konštatovala, že prítomní sú 8 poslanci a OZ je uznášaniaschopné. Rokovanie je verejné 

a vyhotovuje sa z neho videozáznam. Zasadnutie sa uskutočňuje v zmysle schváleného 

harmonogramu.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Schvaľuje program  zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 45 – 56 /2018 zo dňa 

18.04.2018  

4. Rozpočtové opatrenie č. 5/2018 a č. 6/2018 

5. Správa hlavnej kontrolórky z kontroly aktuálnosti účinných Všeobecne záväzných 

nariadení Obce  Liptovská Porúbka a ich evidencia.  

6. Ocenenia pri príležitosti 140. výročia založenia DHZ 

7. Žiadosť o dotáciu Športový klub mesta Liptovský Hrádok 

8. Žiadosť o dotáciu Cirkevného zboru evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na 

Slovensku Liptovská Porúbka 

9. Prerokovanie návrhu Komunitného plánu sociálnych služieb Liptovská Porúbka 

10. Rôzne 

11. Záver 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

2. Do návrhovej komisie starostka navrhla: p. Ladislava Hutku, p. Petra Tekela  a Ing. 

Martina Lenárta,  vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za overovateľov 

zápisnice určila Ing. Milana Vlčeka a p. Evu Vlčkovú Predseda návrhovej komisie 

prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 



A) Volí návrhovú komisiu v zložení: p. Peter Tekel, Ing. Martin Lenárt a p. Ladislav 

Hutka 

   

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky p. Miriam Pallovej a overovateľov zápisnice   

p. Eva Vlčková a Ing. Milan Vlček 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

3. Pri  kontrole plnenia uznesení č. 45 – 56/2018 zo dňa 18.4.2018 starostka prešla 

jednotlivé uznesenia.  Uznesenia č. 36, 42 a 43 zostávajú naďalej nesplnené, 

zastupiteľstvo sa vráti k nim na najbližšom zasadnutí. Pri uznesení č. 53/2018 požiadala 

komisiu, ktorá bola v zložení  p. Peter Tekel  a p. Ľubomír Čajnák aby informovala 

poslancov o záveroch z pracovného jednania s majiteľmi pozemku parcela KN-C č. 452, 

druh pozemku záhrady, zapísaný na LV č. 665. Majitelia uvedeného pozemku si chcú stĺp 

preložiť na vlastné náklady v spolupráci s obcou o 2m vľavo. Ostal by na ich pozemku 

a tvoril by súčasť plota. Starostka na záver  konštatovala, že uznesenia sa plnia priebežne. 

Požiadala predsedu návrhovej komisie p. Petra Tekela aby prečítal návrh uznesení.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Súhlasí s preložením stĺpu miestneho rozhlasu, ktorý si majitelia pozemku parcela KN-C 

č. 452, záhrady, LV č. 655 v k.ú. Liptovská Porúbka, preložia  na vlastné náklady 

v spolupráci s obcou Liptovská. Porúbka. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení OZ č. 45-56/2018 zo dňa 18.04.2018 a  

konštatuje ich priebežné plnenie. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

 

 



4. Starostka informovala poslancov o prijatí rozpočtového opatrenia č. 5/2018 a p. hlavná 

kontrolórka na záver svojho stanoviska konštatovala, že finančné prostriedky sa čerpajú 

v súlade s princípom hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie informáciu o prijatom rozpočtovom opatrení č. 5/2018 v súlade s §14, 

ods. 2,  písm. b) a c) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

povolené prekročenie a viazanie prímov a povolené prekročenie a viazanie výdavkov v 

rovnakej výške 43.308,00 €.  Ide o účelovo viazané prostriedky zo štátneho rozpočtu 

a Environmentálneho fondu. Rozpočtové opatrenie tvorí neoddeliteľnú súčasť uznesenia. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

Proti: - 

 

Starostka predložila návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2018. 

Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2018 v súlade s § 14 ods.2 

písm.b)  a c) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. povolené prekročenie a viazanie 

bežných príjmov vo výške 5.798,- € a povolené prekročenie a viazanie bežných výdavkov 

vo výške 5.798,- €. Rozpočtové opatrenie tvorí neoddeliteľnú súčasť uznesenia. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

5. Správa hlavnej kontrolórky z kontroly aktuálnosti účinných VZN obce Liptovská 

Porúbka a ich evidencia bola doručená poslancom spolu s pozvánkou na OZ. Hlavná 

kontrolórka na základe kontrolných zistení a k nim navrhnutých odporúčaní, žiadala ich 

postupnú realizáciu, pričom prioritne aktualizovať VZN a prijať nové VZN, ktoré sú 

v zmysle novelizácie zákona o obecnom  zriadení účinnej od 01.04.2018 ako obligatórne. 

Spolu s touto Správou predložila p. Miriam Pallová na rokovanie OZ harmonogram 

realizácie navrhnutých odporúčaní. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

A, Berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky z kontroly aktuálnosti účinných 

Všeobecne záväzných nariadení Obce  Liptovská Porúbka a ich evidencia.  

 

B, Ukladá zamestnancom obce  splniť úlohy v zmysle Harmonogramu. 

 



Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

6.   Starostka navrhla oceniť pri príležitosti 140. výročia DHZ Liptovská Porúbka  Ing. 

Martina Gabauera, Ing. Petra Hutku, p. Janu Hutkovú, p. Miroslava Chomu, p. Jána 

Glavu, p. Dušana Capku st., Ing. Martina Lenárta, p. Ladislava Hutku a p. Branislava 

Čajnáka IN MEMORIAM. Na návrh p. Lýdie Rúfusovej bol doplnený zoznam 

navrhnutých o p. Zuzanu p. Lenártovú, p. Margitu Kočtúchovú a p. Annu Beňovú. 

Starostka skonštatovala, že bude akceptovať všetky návrhy, ktoré poslanci predložia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Odporúča starostke pri príležitosti 140. výročia založenia DHZ Liptovská Porúbka 

oceniť nasledovných členov DHZ Liptovská Porúbka:   Ing. Martin Gabauer, Ing. Peter 

Hutka, p. Jana Hutková, p. Miroslav Chomo, p. Ján Glavo, p. Dušan Capko, Ing. Martin 

Lenárt, p. Ladislav Hutka, p. Zuzana Lenártová, p. Margita Kočtúchová, p. Anna Beňová                                    

In memoriam: p. Branislav Čajnák  

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

7.  Na obec bola doručená žiadosť Športového klubu mesta Liptovský Hrádok o dotáciu. 

Žiadosť je kompletná, spracovaná v zmysle VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. 

Dotáciu žiadajú na výdavky spojené s účasťou občana Daniela Langa s trvalým pobytom 

v Liptovskej Porúbke na Majstrovstvách Európy juniorov v biliarde v Holandsku, ktoré sa 

budú konať v termíne od 01.08.- 10.08.2018. V krátkej diskusii sa vyjadrili:                       

- p. Lýdia Rúfusová, ktorá navrhla poskytnúť dotáciu vo výške 300,-€                               -  

- p. Ľuboš Čajnák:  400,- €                                       

-  p. Milan Junas: 300.- €                                        

-  p. Hutka: 300.- €                             

O poslednom návrhu p. Tekela vo výške 400,-€ poslanci hlasovali.   

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje dotáciu pre Športový klub mesta Liptovský  Hrádok v celkovej výške 400,- 

EUR na výdavky spojené s účasťou občana Daniela Langa s trvalým pobytom v 

Liptovskej Porúbke na Majstrovstvách Európy juniorov v biliarde v Holandsku, ktoré sa 

budú konať v termíne od 01.08.- 10.08.2018 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 



 

8. Na obec bola doručená žiadosť o dotáciu Cirkevného zboru evanjelickej cirkvi 

augsburského vyznania Liptovská Porúbka o dotáciu. Dňa 13.05.2018 sa uskutočnili 

oslavy 100. výročia posvätenia chrámu spojené s inštaláciu zborového farára a zborovej 

dozorkyne. Starostka skonštatovala, že Cirkevný zbor evanjelickej cirkvi v 

predchádzajúcich rokoch nežiadal obec o dotáciu. V krátkej diskusii sa vyjadrili p. Eva 

Vlčková, p. Ladislav Hutka a p. Milan Junas, ktorí súhlasili s návrhom Ing. Milana Vlčeka 

poskytnúť dotáciu vo výške 500,- €. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje dotáciu pre Cirkevný zbor evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na 

Slovensku Liptovská Porúbka v celkovej výške 500,-€ na výdavky spojené s prípravou 

a realizáciou osláv pri príležitosti 100. výročia posvätenia evanjelického chrámu v našej 

obci. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

9. Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb Liptovská Porúbka bol doručený 

poslancom spolu s pozvánkou. Starostka požiadala poslancov o vyjadrenie. Poslanci sa 

v krátkej diskusii dohodli, že Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb Liptovská 

Porúbka obec zverejní na webstránke obce, aby sa s ním mohla oboznámiť verejnosť a 

v termíne do 25.5.2018 ho mohla pripomienkovať. Pripomienky občanov obec postúpi 

spracovateľovi na zapracovanie a na rokovaní, ktoré sa bude konať 13.6.2018 ho schvália. 

    

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Prerokovalo návrh Komunitného plánu sociálnych služieb Liptovská Porúbka. Návrh 

bude zverejnený do 25.05.2018 na obecnej stránke a k dispozícii na obecnom úrade cez 

úradné hodiny a občania ho môžu pripomienkovať. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková, p. Peter Tekel  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

10. Starostka informovala:  

- Kronikárka Mgr. Soňa Šebová doručila na schválenie OZ  návrh príspevku do obecnej 

kroniky za rok 2015. Aj tento pracovný materiál bol doručený k preštudovaniu. Starostka 

požiadala poslancov o vyjadrenie. V krátkej diskusii sa poslanci dohodli, že doručia na 

obecný úrad pripomienky do konca mája a na najbližšom rokovaní odsúhlasia zápis 

príspevku do kroniky za rok 2015. 22.05.2018 sa uskutoční stretnutie s kronikárkou, 

ktorého sa zúčastní p. Eva Vlčková a starostka. 



- Deň detí, ktorý sa bude konať 02.06.2018 obec pripravuje v spolupráci s DHZ Liptovská 

Porúbka. Súťaž železný hasič pre deti začne o 09.00h pri budove bývalej ZŠ. V areáli 

materskej školy a multifunkčného ihriska budú od 10.00h pripravené súťaže.  

-  Žiadosť obce o poskytnutie nenávratných finančných prostriedkov z Environmentálneho 

fondu bola úspešná, obec získala dotáciu vo výške 40.000,- € na nakladanie s biologicky 

rozložiteľnými odpadmi. Verejné obstarávanie mulčovača a kompostérov sme ukončili 

a materiály boli zaslané na kontrolu. Čakáme na zaslanie zmluvy o poskytnutí 

nenávratných finančných prostriedkov. Momentálne sa kosia verejné priestranstvá 

a postupne sa začne kosiť cintorín. 

Starostka poďakovala všetkým, ktorí pripravili kultúrny program ako aj občerstvenie pri 

príležitosti Dňa matiek. 

V poskytnutom priestore pre interpelácie poslancov sa vyjadrili:       

P. Ľuboš Čajnák vzniesol dotaz na zvýšenie sietí na multifunkčnom ihrisku. Starostka 

bude komunikovať s dodávateľom multifunkčného ihriska a stavebným úradom, keďže 

treba nájsť najvhodnejšiu alternatívu. Zároveň požiadala predsedu stavebnej komisie p. 

Petra Tekela a p. Ľuboša Čajnáka aby sa predbežne dohodli na dátume stretnutia 

a oznámili jej ho. 

p. Ladislav Hútka sa informoval na umiestnenie a  funkčnosť fotopasce. Fotopasca bola 

odinštalovaná z dôvodu prestavenia. Do 25.05.2018 ju skúsime čo najefektívnejšie 

nadstaviť a znova ju nainštalujeme.  

p. Milan Junas informoval, že bol upozornený na vyschnutý strom na cintoríne. Obec 

oslovila viacerých, no je problém nájsť odborne spôsobilú osobu, ktorá by práce 

zrealizovala a zodpovedala za prípadné škody na pomníkoch. Taktiež vzniesol dotaz 

ohľadom zamykania hornej bráničke pri multifunkčnom ihrisku. Kým nebude správca na 

MFI bránička sa bude poobede zamykať.  

V mesiaci január na OZ bol dôchodcami prostredníctvom p. Lýdie Rúfusovej vznesený 

dotaz, či by obec nemohla  vybudovať na Záhumní smerom od pohostinstva Krútilko 

zábradlie. P. starostka opäť konštatovala, že z dôvodu ochranných pásiem miestnych 

komunikácií to nie je možné. P. Lýdia Rúfusová taktiež upozornila na rozbité cesty a 

túlavé psy, ktoré sa pohybujú po dedine. Komisia pre ochranu verejného poriadku 

zmapuje situáciu. Starostka konštatovala, že problém je s odchytom, keďže útulky sú 

momentálne preplnené.  

p. starostka informovala, že obec podala na Ministerstvo financií SR žiadosť o dotáciu na 

Opravu a údržbu miestnych komunikácií. Zatiaľ sme nedostali odpoveď. Urobíme 

prieskum trhu aby sme mali prehľad o cenách za vysprávku výtlkov. P. Tekel odporučil 

zistiť cenu aj na striekanie asfaltu. Starostka ďalej informovala, že obec podala žiadosť aj 

na opravu mostného telesa a náter. Tento rok bude Správa ciest ŽSK realizovať statický 

posudok a záťažové testy. Na základe výsledkov rozhodnú ako budú ďalej postupovať. 

O výsledku testov bude vedenie obce informované. 

Na záver bol poskytnutý priestor na vyjadrenie sa verejnosti. 

p. Dušan Capko upozornil aby obec pri výbere dodávateľa vysprávky miestnych 

komunikácií prihliadala na záručné podmienky.  



p. Jakub Moravčík mal nasledovné dotazy:                       

- na koho bol podaný podnet na prokuratúru a kto obec zastupuje.                                              

– ako je to s nevyhovujúcim stavom komína na nehnuteľnosti s.č. 300                                        

- koľko osôb bolo prihlásených na trvalý pobyt 

Starostka odpovedala na dotazy p. Moravčíka:             

- obec zastupuje doktor Škerlík a podnet bol podaný na pisateľa príspevkov 

vystupujúceho pod menom Miroslav Frniak.                                      

- Vlastník nehnuteľnosti s.č. 300 oznámil, že komín je opravený a doručil správu 

o kontrole komína od odborne spôsobilej osoby v ktorej je uvedené, že komín je schopný 

bezpečnej prevádzky. Ing. Martin Lenárt a Ing. Peter Hutka vykonajú kontrolu, či správa 

zodpovedá skutočnosti. 

P. Dušan Capko navrhol urobiť inventúru pracovníkmi OcÚ pri vysýpaní odpadov aby sa 

vedelo naozaj aký stav máme. Inventúru obec robí v spolupráci s pracovníkmi mesta 

Liptovský Hrádok 1x za pol roka.  

11. Na záver  p. starostka poďakovala všetkým za účasť, ktorých sa zúčastnili rokovania, 

poďakovala za účasť na rokovaní OZ. Na záver konštatovala, že  podľa schváleného 

harmonogramu sa  najbližšie rokovanie OZ bude konať 13.06.2018 o 16.30h..  

Zasadnutie bolo ukončené o 19.12 h. 

 

 

Zapísala: p. Miriam Pallová, v.r. 

   

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, v.r. 

                                                                                                                                              

 

    

Overovatelia zápisnice:   Ing. Milan Vlček, v.r 

  

       p. Eva Vlčková, v.r 


